
      Protokół z XXXII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 25 maja 2017 r. godz. 1800 
 

 

 

Porządek obrad XXXII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.197.2017.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem 

ML-02.7123.201.2017.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego na os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.259.2017.BS 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem 

ML-02.7123.337.2017.MM 

4.5 wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2018 

4.6 przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 

4.7 wykonania nakładki bitumicznej na ul. Architektów 

4.8 opinii projektu pn. „Rozbudowa ul. Glinik w Krakowie” 

4.9 przywrócenia do obsługi linii autobusowej nr122 autobusów pełnowymiarowych 12-metrowych 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.197.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.197.2017.MM 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.201.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.201.2017.MM 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego na os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.259.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego na os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.259.2017.BS 
 

ad.4.4.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.337.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.337.2017.MM 
 

ad.4.5.  wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 

2018 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki, Komisji 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej, Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego, 

Komisji Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych    
Pan Kawa zabrał głos w sprawie zasadności dofinansowania zakupu paralizatorów dla Straży 

Miejskiej. Głos w tej sprawie zabrali również: p. A. Dziedzic, p. A. Michalczyk, p. S. Adamczyk,  

p. St. Madej, p. A. Zdziebko, p. R. Łatka, p. L. Zaleński. 

Pan Sebastian Adamczyk złożył poprawkę do projektu uchwały, aby środki przeznaczone na zakup 

paralizatora dla Straży Miejski przeznaczyć na zakup wyposażenia dla Straży Pożarnej. Poprawka 

została odrzucona w głosowaniu: za – 9 głosów, przeciw – 10 głosów, wstrzymało się - 0  
Pan Sebastian Adamczyk zgłosił votum separatum, że sprzeciwia się zakupowi paralizatora dla 

Straży Miejskiej. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wstępnego rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2018 
 

ad.4.6.  przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki, Komisji 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 
Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przesunięcia środków finansowych na 

zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
 

ad.4.7.  wykonania nakładki bitumicznej na ul. Architektów 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wykonania nakładki 

bitumicznej na ul. Architektów 



ad.4.8.  opinii projektu pn. „Rozbudowa ul. Glinik w Krakowie” 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii projektu  

pn. „Rozbudowa ul. Glinik w Krakowie” 
 

ad.4.9.  przywrócenia do obsługi linii autobusowej nr 122 autobusów pełnowymiarowych  

12-metrowych 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 
Głos w sprawie autobusu linii 122 zabrali: p. St. Madej, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik, p. R. Łatka,  

p. A. Dziedzic. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przywrócenia do obsługi linii 

autobusowej nr 122 autobusów pełnowymiarowych 12-metrowych 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan S. Adamczyk spytał, czy wiadomo coś na temat realizacji programu „Bezpieczna droga do 

szkoły” ? 

Przewodniczący, poinformował Radnego, że zada to pytanie nowemu Dyrektorowi Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

Pan Rojewski spytał czy przyszła  odpowiedź na uchwałę Rady Dzielnicy XVII w sprawie usunięcia 

progów zwalniających na ul. Jagiełły ? 

Przewodniczący poinformował Członków Rady, że odpowiedź przyszła i ZIKiT nie zlikwiduje  

progów. Głos w tej sprawie zabrali również:. p. A Dziedzic i p. J. Kawa Przewodniczący 

poinformował zainteresowanych, że odpowiedź z ZIKiTu zostanie ponownie skierowana na 

posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  

Pan Sęk spytał, czy w związku ze zbliżającym się remontem ul. Kocmyrzowskiej są znane już plany 

organizacji ruchu z tym związane ?  

Przewodniczący zwrócił się do Komisji Budownictwa, aby w tej sprawie wystosowała odpowiednie 

pismo do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu   

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 Zaproszeniem na konsultacje społeczne w sprawie utworzenia Parku Kulturowego Nowa Huta 

 Podziękowaniem od mieszkańców za remont ul. Folwarcznej 

Pan Adamczyk przekazał Radzie Dzielnicy podziękowania od mieszkańców za przerobienie 

rozjeżdżonych terenów zielonych pod miejsca parkingowe  

 Mailem z Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa dot. wyrażenia zgody na montaż kamer w 

siedzibach Rad Dzielnic. Głos w tej sprawie zabrali: p. S. Adamczyk, p. Ł. Sęk, p. R. Łatka,  

p. A. Michalczyk, p. G. Rojewski, p. J. Kawa. Radni Dzielnicy w głosowaniu za - 1 osoba, 

przeciw – 13, wstrzymały się - 2 osoby nie wyrazili zgody na montaż kamer. 

 Pismem z Wydziału Mieszkalnictwa – Program Pomocy Lokatorom 

 Zawiadomieniem z Zarządu Zieleni Miejskiej o wszczęciu postepowania nadzorczego w sprawie 

Dworku w Wadowie 

 

 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu czerwcu 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 12 i 26.06.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 07 i 28.06.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 05 i 19.06.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 14.06.2017r 



Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

21.06.2017r. 

22.06.2017r. 

12.06.2017r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

29 czerwca 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 2000 zamknął posiedzenie XXXII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


